



# Hudson

## AVIS PUBLIC

est, par les présentes, donné:

QU'À la séance ordinaire du Conseil de la Ville d'Hudson, tenue au centre communautaire Stephen F. Shaar, le 3 juin 2019, les règlements suivants furent présentés et adoptés:

**RÈGLEMENT 720 SUR LES SYSTÈMES D'ALARME (RMH 110-2019)**

**RÈGLEMENT 562.1 VISANT À AMENDER LE RÈGLEMENT 562 SUR LES NUISANCES (RMH-450)**

**RÈGLEMENT 722 RÈGLEMENT SUR LES NUISANCES (RMH 450-2019)**

**RÈGLEMENT 652.2 VISANT À MODIFIER LE RÈGLEMENT 652 CONCERNANT LA DÉMOLITION AFIN DE MODIFIER LES INTERVENTIONS ASSUJETTIES AU RÈGLEMENT**

**RÈGLEMENT 529.1 VISANT À MODIFIER LE RÈGLEMENT 529 SUR LES PERMIS ET CERTIFICATS AFIN DE MODIFIER LA VALIDITÉ DES PERMIS ET CERTIFICATS ET LE PARACHÈVEMENT DES TRAVAUX**

Ces règlements peuvent être consultés à l'Hôtel de Ville, 481 Main, Hudson, durant les heures régulières qui sont de 08h00 à 16h30, du lundi au jeudi et de 08h00 à 12h00 le vendredi.

*Donné à Hudson  
Ce 5 juin 2019*

## PUBLIC NOTICE

is, hereby, given that:

At the regular meeting of the Council of the Town of Hudson held at the Stephen F. Shaar Community Centre, on June 3<sup>rd</sup>, 2019 the following by-laws were presented and approved:

**BY-LAW 720 CONCERNING ALARM SYSTEMS (RMH-110-2019)**

**BY-LAW 562.1 TO AMEND BY-LAW 562 CONCERNING NUISANCE (RMH-450)**

**BY-LAW 722 CONCERNING NUISANCES (RMH 450-2019)**

**BY-LAW 652.2 TO AMEND BY-LAW 652 CONCERNING DEMOLITION TO MODIFY THE INTERVENTIONS SUBJECT TO THIS BY-LAW**

**ADOPT BY-LAW 529.1 TO AMEND BY-LAW 529 CONCERNING PERMITS AND CERTIFICATES TO MODIFY THE VALIDITY OF PERMITS AND CERTIFICATES AND COMPLETION OF WORK**

These by-laws are available for consultation at the Town Hall, 481 Main, Hudson, during working hours which are from 8:00 a.m. to 4:30 p.m., from Monday to Thursday and from 8:00 am to 12:00 (noon) on Fridays.

*Given at Hudson  
This 5<sup>th</sup> day of June 2019*

*Zoë Lafrance  
Greffière / Town Clerk*